
NNIIKKAA    66//2200009942

www.zslibcicka.cz

soutěží o nejzajímavější reportáž
z průběhu Dne země.

V tradičním projektovém týdnu
Čimické jaro se letos zaměříme
na ekologické problémy zemí
EU, budeme porovnávat podnebí
jednotlivých států EU a sledovat
meteorologickou situaci.
Uspořádáme besedy s příslušný-
mi odborníky. Plánujeme i noční
sledování oblohy.

Poznatky získané v průběhu
týdenního projektu budou jednotlivý-
mi třídami prezentovány v závěru
týdne. O celé akci bude filmový
kroužek shromaž�ovat a upravovat
materiál, aby mohl být zveřejněn na
webových stránkách školy.

Uvedla jste množství nápadů
i podnětných aktivit a my vám pře-
jeme jejich úspěšnou realizaci. �NN

Jak hodnotíte tyto aktivity?
Oceňuji tvůrčí přátelskou atmos-

féru a zejména vysokou odbornou
úroveň a v neposlední řadě i zájem
a nadšení účastníků, kteří v době své
dovolené získávají nové podněty pro
další výchovně vzdělávací činnost.

Můžete uvést konkrétní aktivity,
k jejichž realizaci Vám zmíněné
semináře pomohly ?

Ve spolupráci s ostatními peda-
gogy jsme realizovali projekt „Sed-
mero krkavců“, všichni žáci spolu se
svými učiteli v průběhu školního ro-
ku navštěvují Toulcův dvůr, pravidel-
ně sledujeme přírodovědné snímky
v kině IMAX apod. 

Jak tyto akce přijali žáci?
Všichni zúčastnění se aktivně po-

díleli, zpracovávali získané informa-
ce, zapojovali se do soutěží a plnili
zadané úkoly. 

Pokoušeli jste se aplikovat
získané poznatky v praxi ?

Rozhodně. Přestože jsme školou
v okrajové části Prahy a nedaleko
školy je lokalita Draháňská rokle,
uspořádali jsme exkurzi do zimoviště
havranů v Kralupech n. Vltavou a žá-
ci tak měli možnost pozorovat chová-
ní ptáků v jejich přirozeném prost-
ředí.

Jaké další akce plánujete?
Stalo se zvykem, že každoročně

u příležitosti Dne země organizujeme
důkladný úklid školního hřiště a oko-
lí školy. V letošním roce tuto akci
zpestříme soutěžemi např.: soutěží
o nejkrásnějšího ekostrašáka nebo

V rámci mezinárodních hodno-
cení úrovně přírodovědecké
gramotnosti se ČR v minulých
letech umístila na předních
místech. Co myslíte, že je 
příčinou takového úspěchu?

Domnívám se, že již řadu let
věnujeme výchově a vzdělávání v této
problematice velkou pozornost. 

Odkud čerpají učitelé a vycho-
vatelé potřebné informace?

Základním zdrojem jsou nejen
sdělovací prostředky, ale i průběžné
další vzdělávání pedagogických pra-
covníku a jejich účast na různých té-
maticky zaměřených seminářích.

Můžete uvést konkrétní příklad?
V době letních prázdnin se zú-

častňujeme týdenních odborných se-
minářů, krátkodobých školení pořá-
daných organizacemi podporujícími
EVVO. 

Vystudovala Pedagogickou
fakultu v Hradci Králové,
aprobace dějepis – pedagogi-
ka, do roku 1989 pracovala
jako učitelka na gymnáziu, na
základní škole a 10 let na SŠ
veřejnoprávní v Praze. 
Od 1. 8. 2007 je ředitelkou
Základní školy Libčická 
v Praze 8-Čimicích.

Mgr. Štěpánka Sýkorová
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V Národním muzeu dne 15. 4. 2009 
přebírá Mgr. Štěpánka Sýkorová ocenění za příklad-
nou pedagogickou činnost v oblasti environmentál-
ního vzdělávání, výchovy a osvěty z rukou šéfredak-
tora časopisu Nika RNDr. Miloše Gregara
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